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Abstract (en)
[origin: WO2020074218A1] The invention relates to a motor vehicle light module (1) comprising at least one microprojector (2) and at least one at
least partially translucent projection screen element (3), wherein the at least one microprojector (2) is configured to create a light distribution (4),
wherein the light distribution can be projected, in the form of a predefinable luminous pattern (5), onto the at least one at least partially translucent
projection screen element (3), wherein when the motor vehicle light module (1) is in a switched-on state, the predefinable luminous pattern (5) is
visible on a side (30) of the projection screen element (3) facing away from the microprojector (2) and contains optically displayed information.

Abstract (de)
Kraftfahrzeuglichtmodul (1) umfassend zumindest einen Mikroprojektor (2), und zumindest ein zumindest teilweise lichtdurchlässiges
Projektionswand-Element (3), wobei der zumindest eine Mikroprojektor (2) zum Erzeugen einer Lichtverteilung (4) eingerichtet ist, wobei die
Lichtverteilung auf das zumindest eine zumindest teilweise lichtdurchlässige Projektionswand-Element (3) in Form eines vorgebbaren Leuchtmusters
(5) projizierbar ist, wobei das vorgebbare Leuchtmuster (5) in einem eingeschalteten Zustand des Kraftfahrzeuglichtmoduls (1) auf einer dem
Mikroprojektor (2) abgewandten Seite (30) des Projektionswand-Elements (3) sichtbar ist und optisch dargestellte Information enthält.
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